
ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DE LA COMISSIÓ PERMANENT DEL CONSELL DE 
POBLE DE LA BATLLÒRIA 

 
 

Identificació de la sessió: 
 
Data: 5 de juliol de 2012  
Inici: 21:10 hores 
Fi: 21:45 hores 
Lloc: seu del Consell de Poble 
Caràcter de la sessió: ordinari 
 
Assistents: 
 
Presidenta: Dolors Lechuga Garcia 
 Joan Xamaní Cabra particular 
 Lluís Prat Pineda Club Esportiu La Batllòria  
  
Secretària: Àngels Berenguer Puig 
 
Han excusat l’assistència la senyora M. Dolors Terradas. 
 
 
Ordre del dia: 
 
1. Aprovació de l’acta de la darrera sessió 
2. Informació de les diferents comissions 
3. Informació de la presidenta 
4. Precs i preguntes 
 
 
Desenvolupament de la sessió: 
 
1. APROVACIÓ DE L’ACTA DE LA SESSIÓ ANTERIOR 
 
La senyora presidenta pregunta als membres assistents si han rebut i llegit l’esborrany de l’acta 
de la darrera sessió i si han de fer alguna observació. En no formular-se cap objecció, per 
unanimitat dels membres presents, s'acorda l’aprovació de la referida acta. 

2. INFORMACIÓ DE LES DIFERENTS COMISSIONS 

Atès que ningú té cap aportació a fer pel que fa les diferents comissions, la senyora presidenta 
passa al següent punt de l’ordre del dia. 

3. INFORMACIÓ DE LA PRESIDENTA 

La senyora presidenta informa que durant el mes d’agost l’Oficina d’Atenció Ciutadana 
romandrà tancada. 

També comunica els membres assistents que la senyora Montserrat Montalbán ha sol·licitat 
donar-se de baixa com a membre del Consell de Poble. 

També s’informa de que s’han iniciat les obres de les pistes per l’Escola i el Pavelló es 
començarà a fer a finals d’any. 

Tot seguit, la senyora presidenta pregunta a la secretària com està el tema de l’impressió 
d’enquestes. La secretària li respon que ho esbrinarà i accelerarà aquest tema per tal que 
estiguin disponibles per repartir el més aviat possible. 

 



4. PRECS I PREGUNTES 

Pren la paraula el senyor Lluís Prat i pregunta quines activitats hi haurà el dissabte i diumenge 
de la Festa Major.  

La senyora presidenta li respon que en principi el dissabte hi haurà el torneig. 

El senyor Lluís Prat diu que caldria parlar amb l’ajuntament perquè es fessin els arranjaments 
necessaris al Camp de fútbol durant aquests mesos d’estiu. Ja se sap que disposem de menys 
pressupost, però hi ha algunes actuacions que urgeixen, com l’arranjament de la porta d’accés i 
la repassada del terreny de joc.  

El senyor Joan Xamaní comenta que al carrer Tordera, a l’entrada del poble, hi ha una rasa 
que caldria tapar. Es tracta d’una rasa que va quedar quan es van fer unes obres en un dels 
habitatges del carrer i que pot malmetre els vehicles que circulen per aquell carrer. 

També pregunta si seria possible fer algun curs de prevenció d’incendis, tenint en compte 
l’elevat risc que hi ha durant els mesos d’estiu. 

La senyora presidenta li respon que ja existeix un Pla de prevenció i que Mossos, bombers i 
ADF estan coordinats per actuar en cas d’incendi. A vegades –diu- les persones que volen 
ajudar a nivell particular poden entorpir més que no pas ajudar amb les tasques d’extinció, cal 
deixar la feina als professionals. A més, ja es passa informació a la ciutadania del protocol a 
seguir en cas d’incendi. 

Intervé novament el senyor Lluís Prat per informar que ja té el permís per fer les barbacoes al 
Camp d’Esports.     

Atès que ningú té cap prec ni pregunta i no havent-hi més assumptes a tractar, s’aixeca la 
sessió a les 21:45 hores i s’estén la present acta amb el vistiplau de la senyora presidenta. 

 
 
La secretària de la sessió    Vist-i-plau 
Àngels Berenguer Puig     La presidenta del Consell de Poble 
       Dolors Lechuga García 

 

 


